
Dit wetsvoorstel is m.i. overbodig en in strijd met het beoogde doel.

Er zijn 1.8 miljoen ZZP-ers in Nederland waarvan ik er 1 ben.

Er is nog steeds geen goed kader geïmplementeerd voor deze grote groep, en er wordt geopperd 
om een verplicht AOV in te voeren voor deze groep.

Wat is eigenlijk het arbeidsongeschiktheids percentage van de ZZP-ers ?

Dat blijft voor mij onduidelijk.

Stel dat dit wetsvoorstel ingaat en 1.8 miljoen ZZP-ers 195,00 per maand betalen gedurende 1 
jaar dan zit er dit bedrag in de pot : 4.212.000.000.

Er wordt gesteld dat men een jaar wachttijd heeft voordat er uitgekeerd gaat worden naar een 
bedrag van het minimumloon.

Dit bedrag blijft dus in de pot en er wordt mee belegd of rente mee gegenereerd.

Alles onder het mom van een verplichting voor het opvangen van arbeidsongeschiktheid tgv 
ziekte/ongeval

Absurditeit ten top.

In mijn visie is dit een “schijn” of “verkapte” wetgeving.

Ik wil best meebetalen voor degene waarbij het lot ongunstig gezind is qua gezondheid maar niet 
op deze wijze.

Zolang zaken voor mij onduidelijk blijven betreffende cijfers/percentage arbeidsongeschiktheid 
ZZP-ers, waarom er een wachttijd is van een jaar, waarbij gesteld word dat je uiteindelijk het 
minimumloon kunt genereren, en wetende dat dit enorme bedrag in de pot zit, kan en wil ik hier 
niet aan deelnemen.



